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دانیال حاتمی هستم نماینده ی ناحیه یک بندرعباس در انتخابات مجمع دانش آموزی استان هرمزگان 
 

قصد مقدمه چینی ندارم و نمیخوام مطلب اونقدر بلند باشه که از خوندنش منصرف بشین  

پس حوصله کنین و به حرفام دقت کنید  
 

قطعا قصد همه ی ما از عضویت در شورای دانش آموزی تلاش برای از بین بردن مشکلات استان و عدم توجه به شورای 

دانش آموزی بوده.  
 

پس بهتره چند مورد از مشکلات رو به صورت مختصر بیان کنیم و اگر توفیقی بود انشا� در مجمع به صورت مفصل به 

اونها بپردازیم.  

اولین و بزرگترین مشکل در استان هرمزگان بحث نیروی انسانیه که به خودی خود مشکلات زیادی رو به بار آورده  

سهمیه ورودی استان هرمزگان به دانشگاه فرهنگیان کاملا ناهماهنگ با تعداد بازنشستگان استان هرمزگان عمل میکنه به 

طور مثال اگر در سال ۱۴۰۰ استان هرمزگان ۵۰۰ ورودی در دانشگاه فرهنگیان داشته باشه همون سال استان هرمزگان ۷۰۰ 

نیروی بازنشسته داره  

بنا بر این مشکل حل که نمیشه هیچ با قوت بیشتری پابرجا میمونه  

در مناطق روستایی بیشتر مدارس با سرباز معلم ها به کار خودشون ادامه میدن، سرباز معلم هایی که تخصصی در درس 

های محول شده بهشون ندارن و از این حیث ضربه ی سنگینی به پیکره ی آموزش استان وارد میکنن.  
 

متاسفانه باید بگیم که هرچی از مرکز استان دورتر میشیم نیرو های متخصص کمتری در مدارس مشاهده میشن که این 

موضوع در بلند مدت تاثیر بدی روی آینده استان داره  
 

البته باید بگیم که مشکل نیروی متخصص مربوط به کل استانه  
 

مشکل بعدی بحث فضای فیزیکی مدارسه که معضل بسیار بزرگیه واسه ی استان هرمزگان که قطب اقتصادی کشوره  

متاسفانه خیلی از مدارس استان در شرف تخریب هستن و اصلا وضعیت خوبی برای تحصیل ندارن، دانش آموزان این 

مدارس دائما نگران این هستن که نکنه یهو آوار روی سرشون بریزه.  

این مشکل از مرکز استان شروع میشه و در روستاها به بدترین حالت ممکن میرسه.  

قطعا باید چاره اندیشی برای این معضل بشه و این مشکل از ریشه حل بشه.  

بحث بعدی رشته های مورد علاقه دانش آموزان برای تحصیل در دبیرستانه که این مشکل با بررسی و پیگیری در کوتاه مدت 

قابل حله کمااینکه میبینیم رشته ای در خیلی از مناطق استان متقاضیان زیاد و با استعدادی در اون زمینه داره اما از لحاظ 

مدرسه ی دارای اون رشته در محرومیت مطلق به سر میبره .  

معضل بعدی معضل کمبود امکانات آموزشی در استانه که پیشینه ی دور و درازی در استان هرمزگان داره.  

نود درصد مدارس هرمزگان از نبودن کارگاه و آزمایشگاه و سایر امکانات آموزشی رنج میبرن.  

به عنوان آخرین مشکل میخوایم به معضل کمبود مشاور در مدارس اشاره کنیم که مسیر خیلی از دانش آموزان رو به 

بیراهه کشونده.  

و اگر این مشکل حل بشه و دانش آموزان به همراه اولیای خود به جزئیاتی بیشتری در مورد آینده ی تحصیلی خودشون 

دست پیدا کنن قطعا مدارس پویا تری داریم همراه با استعداد های سرشار.  



 
این مشکلات تنها بخش اندکی از مشکلات استانمون استان هرمزگان بود، قطعا در آینده به تمام این مشکلات رسیدگی میشه 

و در صورت امکان برای هرکدوم یک راه حل پیدا میشه.  
 

در آخر از همه ی شما عزیزان میخوام که هوشمندانه ترین انتخاب رو انجام بدین تا این مشکلات از سر راه دانش آموزان 

استان برداشته بشه.  
 

من به عنوان یک دانش آموز مطالبه گر نمیزارم پرچم مطالبه گری زمین بمونه.  
 

«درد را باید گفت، حرف را باید زد» 
 

ارادتمند شما دانیال حاتمی  
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